
Diákjóléti Bizottsági ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. november 21. (15:44-16:30)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Deák Barbara Diákjóléti Bizottság elnöke

2. Sebesi Sára Pályázati- és kollégiumi referens

3. Nagy Anna Flóra Esélyegyenlőségi referens

4. Storcz Vivien Zsuzsanna Vendég

5. Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Diákjóléti Bizottsági ülése 3 mandátummal határozatképes.
Deák Barbara javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot a Bizottság 3 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások, beszámolók

2. Egyebek

A Bizottság 3 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.
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1. Aktualitások, beszámolók

Nagy Anna Flóra arról számol be, hogy eddig a félév során megrendezésre került az
adománygyűjtés. A Mindenki Segít Napok meg lett szervezve és éppen most zajlik a héten.
Elmondja még, hogy lesz egy karácsonyi adománygyűjtés, amire jövő héttől már lehet is
hozni az adományokat.

Sebesi Sára azt osztja meg, hogy a kari rövid távú szakmai útra szóló pályázatok,
illetve a kari tudományos kulturális és sport pályázatok ezen a héten futnak.

Deák Barbara beszámol arról, hogy augusztusban megszavazták az idei félév ösztöndíj
kiírását. Szeptemberben a szociális támogatás időszak után lezajlottak a korrekciók, majd
pedig volt egy KÖB levélszavazás a közéleti ösztöndíjakról és egy SZÖB ülés a rendkívüli
pályázatokról. Októberben a fellebbezésekről és a rendkívüli támogatásokról volt egy SZÖB
ülés, majd pedig elbírálta a közéleti ösztöndíjakat. Kiírásra kerültek a rövid távú szakmai útra
szóló pályázatok, illetve a kari tudományos kulturális és sport pályázatok. Novemberben
szintén közéleti ösztöndíjakat bírált, a mai nap folyamán pedig részt fog venni egy rendkívüli
SZÖB ülésen. Ezen kívül beállította a kérvény felületet a kari pályázatoknak és készítettek
angol nyelvű kisokosokat is a pályázatok kitöltéséről.

2. Egyebek

Sebesi Sára felveti, hogy az előfinanszírozások lehetnének havi rendszerességűek a
félévi helyett. Szerinte így átláthatóbb lenne, valamint a jelenlegi rendszerben sokan
elfelejtenek beszámolót küldeni. A továbbiakban Deák Barbara és Bizottsága megvitatják,
hogy hogyan lenne lehetséges megvalósítani ezt az elképzelést. Deák Barbara szerint
lehetséges lenne, de egy KÖB ülésen mindenképpen meg kell majd szavaztatni a felvetést.

Sebesi Sára szerint nehézség, hogy nem tudnak emlékeztetőt küldeni arról, hogy
küldjenek beszámolót december 10-ig, azok, akik előfinanszírozást kértek. Deák Barbara
felveti, hogy ezen túl kérjenek majd e-mail címeket, hogy tudjanak figyelmeztetést küldeni,
valamint kérdezi, hogy hány embernek kellene még elküldeni. Sebesi Sára azt válaszolja,
hogy 20 emberről van szó jelenleg.

Deák Barbara kéri Bizottsága tagjait, hogy a jövőben mindenről számoljanak majd be
neki, amit csinálnak.

Nagy Anna Flóra mondja Storcz Vivien Zsuzsannának, hogy elküldte neki az
átadás-átvételi dokumentumot, emellett ülés után leülhetnek átbeszélni, hogy pontosan mit
takar az Esélyegyenlőségi referens pozíció.

Sebesi Sára felveti a tanári ajánlás szükségességének kérdését. Deák Barbara szerint a
felelősségvállalás miatt fontos, de mindenképpen át kellene majd gondolni, hogy mikor
szükséges valóban.
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Nagy Anna Flóra kérdezi Deák Barbarától, hogy az érzékenyítő témájában van-e
fejlemény, illetve beszélt-e már Fejes Zsófiával. Deák Barbara azt válaszolja, hogy igen, de
egyelőre képlékeny a dolog és még nincs semmi konkrétum. Mivel a diákok és a tanárok
számára egyaránt szükséges lenne, ezért nagyon sok emberről lenne szó. A továbbiakban a
Bizottság megbeszéli, hogy milyen lehetőségek és ötletek vannak ennek kapcsán. Felmerül,
hogy meg lehetne szervezni egy nagy eseményként, ahol kiemelten figyelnének a
kétnyelvűségre, illetve arra, hogy külsős előadó is jelen legyen. Deák Barbara elmondja, hogy
ez mindenképpen egy második féléves projekt lesz, de a plakátozás ettől függetlenül mehet.

Sebesi Sára azt mondja, hogy szüksége lenne majd az abszolválók listájára, Deák
Barbara biztosítja róla, hogy mihamarabb elintézi.

Nem érkezett több bejelentés, így Deák Barbara az ülést 16:30 perckor lezárja.

Budapest, 2023. november 21.

Deák Barbara Demetrovics Hanna
elnök elnök

Diákjóléti Bizottság Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK ELTE PPK HÖK
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